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Besluitenlijst algemeen bestuur van de vergadering van 4 oktober 2023, 10.30 uur tot 12.30 uur in Hilvaria Studio’s Hilvarenbeek  

Vastgesteld in de vergadering van 13 december 2023 

Aanwezig  

– Lieke Schuitmaker (Alphen-Chaam), Marjon de Hoon-Veelenturf (Baarle Nassau), Marnix Bakermans (Dongen, voorzitter), Derk Alssema (Gilze en 

Rijen), Mark van Stappershoef (Goirle), Willemijn van Hees (Heusden), Evert Weys (Hilvarenbeek), Hanne van Aart (Loon op Zand), Hans Janssen 

(Oisterwijk), Theo Weterings (Tilburg), Sacha Ausems (Waalwijk). 

– Frank van Mil en Bernadette Elbers (regiobureau Hart van Brabant) 

– Bij agendapunt 8 sluiten de wethouders economie aan: Bas van der Pol (Tilburg), Rene Jansen (voorzitter poho economie), Frank Spierings (Waalwijk). 

Peter van Dijk (Goirle), Martijn van Esh (Heusden), Ankie de Hoon (Dongen) Louis Laros (loon op Zand), Marij Scheifes (Gilze en Rijen), Anne Christine 

Spekle (Oisterwijk).   

 

Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 
(ja/nee) 

B20231004 -01 Mededelingen Welkom aan Marnix Bakermans als waarnemend burgemeester van Dongen.  
Theo koppelt terug over de stand van zaken in de gevraagde verkenning van 
samenwerking met de Baronie-gemeenten. Het DB sluit, op uitnodiging van de 
Baroniegemeenten, op 13 november 2023 aan bij een overleg van de burgemeesters. De 
Baroniegemeenten horen graag hoe de samenwerking in Hart van Brabant is ingericht en 
verloopt.  
Verder wordt gedeeld dat een recente vacaturetekst voor een “coördinator SRBT, 
werkzaam voor Tilburg en Breda” ten onrechte de indruk wekt dat Tilburg en Breda 

Ja 
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vooruit aan het lopen zijn op eventuele ontwikkelingen in de samenwerking met de 
Baronie-gemeenten. Dat is nadrukkelijk niet het geval.  
Daarnaast wordt gedeeld dat de wethouders ruimtelijke ordening met hun collega’s in de 
Baroniegemeenten nadenken over de ‘governance’ van de opgaven in het fysiek domein, 
o.a. door de vele bestuurlijke overleggen effectiever en efficiënter in te richten. De 
voorliggende opgaven in het ruimtelijk domein leiden tot een andere snelheid in de 
samenwerking, dan opgaven op andere terreinen.   
Het DB wil komen tot afstemming van de initiatieven door het DB en de wethouders RO, 
gericht op goede rolneming door alle betrokkenen bij de inrichting van een eventuele 
versterking van de samenwerking met de Baroniegemeenten. Het DB zal het gesprek 
daarover initiëren met de wethouders RO. De noodzaak tot openheid over initiatieven die 
worden ondernomen, wordt breed onderschreven, evenals de wens en noodzaak om de 
raden goed te betrekken bij de stappen die gezet worden.  
Het vertrekpunt van Hart van Brabant daarbij is de kernagenda en datgene dat ons kan 
helpen de kernagenda te realiseren.  
Benadrukt wordt daarbij het onderscheid tussen opgaven in het ruimtelijk domein en de 
en de algemene verkenning van versterking van de samenwerking met de 
Baroniegemeenten telkens goed voor ogen te houden.  
 
Marjon geeft aan dat binnen de Baroniegemeenten op dit moment de samenwerking in het 
RWB-verband wordt geëvalueerd door een werkgroep waarin zij zitting heeft. Zij zal het AB 
op de hoogte houden van de ontwikkelingen.  
 

B20231004-02 Besluitenlijst en 
Actielijst AB 14 juli 
2023  

Beide worden vastgesteld conform het concept Ja 
(besluitenlijst) 

B20231004-03 Ingekomen en 
uitgaande stukken 

Naar aanleiding van de email van de griffiers West Brabant aan de griffiers Midden-Brabant 
wordt vastgesteld dat geen van de aanwezige burgemeesters vooraf op de hoogte was van 
de inhoud van de email aan zijn/haar raad. Dat wordt extra betreurd gelet op de 
verwoording van standpunten in Midden-Brabant. Besloten wordt de email voor 
kennisgeving aan te nemen.  

Ja  
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Het AB onderschrijft de financiële spelregels die door de werkgroep financiën zijn 
voorgesteld. Nagegaan wordt wat nodig is om deze spelregels toe te passen in 
verschillende GR’-en.   
 
Verder is afgesproken in het DDO dat het aanrijtijdenplan voor de brandweer wordt 
geagendeerd op een radenavond.  

B20231004-04 Vaststellen ontwerp 
gemeenschappelijke 
regeling 2024 

Het AB besluit conform de voorstellen.  
Theo geeft aan dat de te wijzigen governance van Midpoint Brabant op korte termijn leidt 
tot een nieuwe wijziging van de gemeenschappelijke regeling. In tijd en procedure kon dat 
niet meer worden meegenomen in de technische wijzigingen die worden voorgelegd aan de 
raden.  

Ja  

B20231004-05 Financieel 
najaarsbericht 

Het AB neemt kennis van het financieel najaarsbericht.  Ja 

B20231004-06 Samenstelling dagelijks 
bestuur 

Het Ab besluit conform het voorstel en feliciteert Derk met zijn deelname aan het 
dagelijks bestuur.   

Ja 

B20231004-07 Stuurgroep Zorg- en 
veiligheidshuis Tilburg  

Het AB besluit dat Sacha de vacature invult die ontstaan is met het vertrek van Marina.  Ja 

B20231004-08 Relatie Regio Hart van 
Brabant – Midpoint 
Brabant  

Bas Kapitein (directeur Midpoint Brabant) en Frank van Mil (directeur regio Hart van 
Brabant) lichten de aanleidingen toe voor de wijzigingen in de governance van Midpoint 
Brabant: de wens van Midpoint Brabant om van triple-helix naar multi-helix samenstelling 
van deelnemers te komen; de constatering in een audit van de gemeente Tilburg dat de 
relatie GR RhVb – Midpoint Brabant nu niet netjes geregeld is; de constatering dat de 
bepalingen hierover in de huidige GR RHvB ambigu zijn; vragen uit de raden hoe zij invloed 
uit kunnen oefenen op de activiteiten van Midpoint Brabant en de aansprakelijkheid van 
bestuurders in de huidige situatie.   
Bas Kapitein licht de voorgestelde governance toe.  
In de discussie die volgt passeren enkele vragen o.a. over de rol van de raad van Advies; of 
bestuursleden ook lid van de Raad van Advies moeten zijn; wie de bestuursleden benoemt; 

Ja  
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of er 1 of meerdere BV’s worden opgericht; aan welke vertegenwoordigers vanuit de 
gemeenten in de Raad van Advies wordt gedacht (bv geografische spreiding?).   
Het AB bespreekt de twee mogelijkheden om de financiering van Midpoint Brabant vanuit 
de overheid te organiseren: door de individuele gemeenten of via de gemeenschappelijke 
regeling. Het DB spreekt zijn voorkeur uit voor een meerjarige begrotingsfinanciering via 
de gemeenschappelijke regeling: daarmee houden inhoud in de kernagenda en de 
financiering verband met elkaar, is het proces van verantwoording efficiënt in te richten en 
met een begrotingssubsidie kan een langjarig commitment van deelnemers aan Midpoint 
Brabant geborgd worden.  
Besproken wordt dat de verantwoording van de activiteiten door Midpoint Brabant op 
jaarlijkse basis plaatsvindt, waarbij de wethouders economische zaken een rol hebben.  
 
Het vervolgproces is dat het AB op 13 december 2023 een principebesluit voorgelegd zal 
krijgen, met medeneming van de vragen die gesteld zijn. Na besluitvorming door het AB 
zullen de gevolgen voor de GR RHvB worden verwerkt in een voorstel tot wijziging van de 
GR RHvB dat aan de raden zal worden voorgelegd.  
 
Bas van der Pol geeft tot slot aan dat hij wenselijk vindt om in de eigen colleges een 
coördinerend wethouder voor deelneming in Midpoint Brabant aan te wijzen: de 
activiteiten van Midpoint Brabant beslaan niet alleen diverse onderwerpen in het 
economisch domein, maar ook onderwerpen in het sociaal en fysiek domein die veelal in de 
portefeuilles van verschillende wethouders zijn belegd.   
 
De presentatie wordt aan de besluitenlijst van de vergadering toegevoegd.  
 

9 Rondvraag en sluiting Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  N.v.t.  

 

 


